
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 8/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.185/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επιχορήγηση πολιτιστικών  και αθλητικών 
συλλόγων 

 
       Σήμερα  13 Aπριλίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 9-4-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 18 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. Κ. Ασλάνογλου Π. Καρασαββίδου Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Μαρκούλης  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης  
4. Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου  
5. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
6. Α. Δελαβερίδης B. Tσίλης  
7. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης  
8. Θ. Τέτος    
9. Ε. Λελεκάκης   Απόντες Πάρεδροι 

10. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 
 11. Κ.      Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης    
13. Λ. Τάκης    
14. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά      τη     συζήτηση  της υπ’ αριθ.  167/98  
15. Ε. Σοφιανίδης  απόφασης       αποχώρησε     ο κ. Δ.Ζαμάνης.    
16. Δ. Ζαμάνης      Κατά    τη   συζήτηση    της    υπ’ αριθ. 185/98 απόφασης  
17. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Ο.Σιδηρόπουλος. 
18. Π. Αγαθαγγελίδης     Κατά     τη   συζήτηση     της υπ’   αριθ. 186/98 απόφασης  

   αποχώρησε ο κ. Ε.Σοφιανίδης 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 1-4-98 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού- 
Νεολαίας με την οποία αυτή   εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την επιχορήγηση 
των παρακάτω Πολιτιστικών και Αθλητικών συλλόγων ως εξής: 

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ 
α/α             ΣΥΛΛΟΓΟΙ Α΄ ΕΞΑΜΗΝΟΥ Β΄ΕΞΑΜΗΝΟΥ ΣΥΝΟΛΟ 

1. Μ.Σ  ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ 150.000 150.000          300.000 
2. Μ.Σ  ΚΑΛΛΙΘΕΑ 180.000 180.000          360.000 
3. Μ.Σ  ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ 150.000 150.000          300.000 
4. Μ.Σ  ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ 200.000 200.000          400.000 
5. Μ.Σ  ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ 480.000 300.000          780.000 
6. Μ.Σ  ΔΑΣΚΙΩΤΩΝ 50.000 150.000          200.000 
7. Μ.Σ  ΒΛΑΧΩΝ 200.000 300.000          500.000 
8. Μ.Σ  ΚΡΗΤΙΚΩΝ 100.000 100.000          200.000 
9. Μ.Σ  ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ 50.000 50.000          100.000 

10. Μ.Σ  ΚΑΣΤΑΝΙΩΤΩΝ  ΣΕΡΒΙΩΝ 30.000 30.000 60.000 
11. Μ.Σ  «ΛΑΒΑ» ΚΟΖΑΝΗΣ 30.000 30.000 60.000 
12. ΛΥΚΕΙΟ  ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ 250.000 250.000 500.000 
13. ΕΥΞΕΙΝΟΣ  ΛΕΣΧΗ 750.000 850.000 1.600.000 
14. ΘΡΑΚΙΚΗ  ΕΣΤΙΑ 300.000 300.000 600.000 
15. ΣΩΜΑ  ΕΛΛΗΝΩΝ  ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 225.000 225.000 450.000 
16.  ΕΤΑΙΡ.  ΦΙΛ. ΤΕΧΝ. ΘΕΑΤΡ.ΔΙΟΝΥΣΟΣ 200.000 200.000 400.000 
17. ΠΑΜΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ 100.000 100.000 200.000 
18.  ΣΥΝ.ΕΛΛ. ΠΟΝΤ.Ν. ΗΜΑΘ.Ο ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ 250.000 350.000 600.000 
19. ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΕΩΝ ΑΘΗΝΩΝ 0 0 0 

 Σ Υ Ν Ο Λ Ο 3.695.000 3.915.000 7.610.000 
 Ο Σύλλογος Βεροιέων Αθηνών δεν δύναται να επιχορηγηθεί σύμφωνα με την 
παρ. 3 του άρθ. 262 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) διότι επιχορηγούνται μόνο οι σύλλογοι 
που έχουν την έδρα τους στο Δήμο μας. 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ 
α/α               ΣΥΛΛΟΓΟΙ Α΄ ΕΞΑΜΗΝΟ Β΄ ΕΞΑΜΗΝΟ ΣΥΝΟΛΟ 

1. Α.Σ  «ΕΡΜΗΣ» ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 30.000 30.000 60.000 
2. Α.Σ  «ΕΡΜΗΣ» ΒΕΡΟΙΑΣ 30.000 30.000 60.000 
3. Α.Σ  «ΘΥΕΛΛΑ  ΠΑΠΑΓΟΥ 30.000 30.000 60.000 
4. Α.Σ  «ΦΙΛΙΠΠΟΣ»  ΒΕΡΟΙΑΣ 700.000 700.000 1.400.000 
5. Α.Σ  «ΦΙΛΙΠΠΟΣ»  ΜΕΣΗΣ 50.000 50.000 100.000 
6. Α.Σ  «ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ» 150.000 220.000 370.000 
7. Α.Σ  «ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ»   30.000 30.000 60.000 
8. Α.Σ  «ΕΛΠΙΔΑ»  30.000 30.000 60.000 
9. Α.Σ  «ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ» 100.000 200.000 300.000 

10. Γ.Ε.Β 600.000 600.000 1.200.000 
11. ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ  ΒΕΡΟΙΑΣ 40.000 40.000 80.000 
12. ΛΕΣΧΗ  ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ 100.000 100.000 200.000 
13. ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ 150.000 100.000 250.000 
14. ΑΘΛΗΤΙΚΗ  ΕΝΩΣΗ  ΚΑΛΛΙΘΕΑΣ 50.000 50.000 100.000 
15. ΛΕΜΟΒ 40.000 40.000 80.000 
16. ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ  ΣΥΛΛΟΓΟΣ   60.000 70.000 130.000 
17. ΜΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ (ΠΙΓΚ-ΠΟΓΚ) 80.000 80.000 160.000 
18. ΑΝΑΡΡΙΧΗΤΙΚΗ-ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ                 30.000                 30.000            60.000 
19. ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                30.000                30.000           60.000 
20. ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΩΝ ΨΑΡΑΔΩΝ               30.000                30.000           60.000 

        ΣΥΝΟΛΟ            2.360.000             2.490.000   4.850.000 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

 Πρόεδρος :Δεν βλέπω ενδιαφέρον από τους συλλόγους. Δεν είναι κανένας 
εκπρόσωπός τους εδώ. 
 Σύμβουλοι :Τα έχουν μάθει. 



 Πρόεδρος :Μπορεί όμως ν’ αλλάξουν  από το ΔΣ. 
 Δήμαρχος :Μία διευκρίνιση. Η χρηματοδότηση η οποία δίδεται στο Λύκειο 
Ελληνίδων γίνεται κατόπιν προτάσεως του Λυκείου να είναι συνδιοργανωτής ο 
Δήμος σε μία συνάντηση που θα γίνει στις 3-5-98 στη Βέροια και σ’αυτό το ποσό 
περιλαμβάνονται και κάποια έξοδα τα οποία θα κάνουν γι’ αυτή την  εκδήλωση. 
 Επίσης το ΔΣ παλαιότερα με ομόφωνη απόφασή του είχε παραχωρήσει στον 
ΓΑΣ ΒΕΡΟΙΑ τα γήπεδα Ταγαροχωρίου, τα οποία στη συνέχεια από το σύλλογο 
διαμορφώθηκαν σε 2 ωραία γήπεδα. Ξεκίνησε  τελευταία ο ΓΑΣ  με την ΠΑΕ να 
κάνει και αποδυτήρια στο χώρο αυτόν. Ηδη οι εργασίες έχουν προχωρήσει 
σημαντικά, έχει γίνει και μία αποδοχή ενός ποσού όπου θα χρηματοδοτηθούν από την 
Γ.Γ.Α 40 εκ για τη συνέχιση   των εργασιών. Οι μέχρι σήμερα όμως εργασίες   που 
εκτελέσθηκαν ξεπερνούν τα 16 εκ. και ο ΓΑΣ  ζητήσε μία οικονομική ενίσχυση του 
Δήμου για  να μπορέσει να εξοφλήσει τις μέχρι σήμερα εργασίες που  έχουν γίνει και 
τις οποίες δεν μπορεί να εξοφλήσει. Νομίζω ότι είναι προς όφελος της πόλης διότι 
αυτές οι εγκαταστάσεις βρίσκονται σε δημοτική έκταση και συνεπώς μετά  τη λήξη 
της παραχώρησης αυτές θ’ ανήκουν στην κυριότητα του Δήμου αλλά είναι και προς 
όφελος της ομάδας μας η οποία κάνει μία θαυμάσια πορεία πέρσι και φέτος στην Α΄ 
Εθνική και μας κάνει όλους περήφανους. Προτείνω σ’ όλες αυτές τις 
χρηματοδοτήσεις να προστεθούν και 2 εκ. για τον ΓΑΣ Βέροια. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Ποτουρίδης :Στην επιτροπή, όπου περάσαμε όλοι μας, υπήρχε μία ισορροπία 
ανάμεσα στους μεγάλους πολιτιστικούς συλλόγους και εννοώ Καλλιθέα, Προμηθέα 
κλπ. Βλέπουμε τώρα ότι υπάρχει ένα τεράστιο άνοιγμα υπέρ της Ε.Λ.Β 1,6 εκ., υπέρ 
του Προμηθέα με 600 χιλ. και η Καλλιθέα έμεινε στις 360 χιλ.  Επί πλέον βλέπουμε 
εθνικοτοπικούς συλλόγους όπως Βλάχων με 500 χιλ. και Θρακικής Εστίας με 600 χιλ. 
Πως προέκυψε αυτή η διαφορά; 
 Πουλασουχίδης :Εχω την εντύπωση ότι ορισμένοι ΑΣ και για  έναν μάλιστα 
δεν συμμετείχε η ομάδα τους στο   πρωτάθλημα πράγμα που  σημαίνει ότι δεν είχε 
δραστηριότητα. Είναι ο   ΑΣ  «Θύελλα Παπάγου». Ερχόμαστε σήμερα και τον 
επιχορηγούμε. 
 Επίσης δύο ομάδες χειροσφαίρισης με ίδια τμήματα και συμμετοχή στο 
πρωτάθλημα βλέπουμε 1,4  εκ. για τον «Φίλιππο» και 1,2 εκ. για την ΓΕΒ. Επειδή 
υπάρχει και μία διαμάχη μεταξύ τους πιστεύω  ότι θα ήταν σκόπιμο να είναι ίση η 
επιχορήγηση. 
 Δήμαρχος :Υπάρχουν αιτιολογίες. α)1,4 εκ. δίδεται στον Φίλιππο διότι η 
γυναικεία του ομάδα κατά πάσα πιθανότητα  αναδεικνύεται πρωταθλήτρια και θα 
χρειασθεί να κάνει ταξίδι στο εξωτερικό, για να μην μας έρχονται πάλι για 
επιχορήγηση. Αντίθετα στην ΓΕΒ καμία τους ομάδα δεν  μπήκε στα πλέι-οφ και 
συνεπώς δεν  θα έχει εκπροσώπηση στην Ευρώπη. Γι’ αυτό είναι κι αυτή η διαφορά. 
Αν έπρεπε να κρατήσουμε αναλογία  η διαφορά θα έπρεπε να είναι μεγαλύτερη διότι 
το ταξίδι στην Ευρώπη στοιχίζει περισσότερο. Παλιότερα επιχορηγήσατε την ΓΕΒ με  
800 χιλ. για το ταξίδι τους στο εξωτερικό και 600 ή 700 χιλ. στον Φίλιππο για  
αντίστοιχο ταξίδι του. Δεν ξέρω αν επιχορηγούνται από τις ομοσπονδίες τους αλλά 
φέτος γνωρίζω ότι δεν επιχορηγήθηκε κανείς από εκεί. Αλλά κι όταν επιχορηγούνται 
τα παίρνουν αργότερα. 
 Για την Θύελλα Παπάγου δεν το γνωρίζαμε, αν είναι έτσι  τότε  να διαγραφεί 
αυτή η πίστωση διότι δεν είχαν αθλητική δραστηριότητα. 
 Η Ε.Λ.Β. έχει μία αυξημένη χρηματοδότηση την οποία δεν πρόκειται να 
μεταβάλλουμε κατά τη διάρκεια του χρόνου. Κάθε φορά δίναμε 800 χιλ-περίπου και 
ερχόταν 5 αιτήματα το χρόνο για επί πλέον επιχορήγηση για εκδηλώσεις τους κλπ. 



Είπαμε να είναι ένα ποσό στάνταρ και να κάνουν τον  προγραμματισμό τους 
δεδομένου ότι έχει μία αυξημένη δράση. 
 Η Θρακική Εστία, υπήρχε εκτός από το αίτημα της πάγιας χρηματοδότησης κι 
ένα συγκεκριμένο αίτημα για μία  σειρά από εκδηλώσεις να τις υποστηρίξει ο Δήμος 
οικονομικά. Δεν τις βάλαμε χωριστά στο ΔΣ. Ηρθαν συνολικά όλα αυτά τα αιτήματα 
και βγάλαμε ένα ποσό για τη Θρακική Εστία. 
 Οι Βλάχοι, τους είχαμε πάντοτε σε μικρά ποσοστά χρηματοδότησης ποτέ δεν  
ξεπερνούσαν τις 200 χιλ. Φέτος  ξεκίνησαν μία προσπάθεια και ήταν ο μόνος  
σύλλογος που απέκτησε  στέγη χωρίς να μας ζητήσουν έκτακτη επιχορήγηση. Εάν 
νομίζετε ότι πρέπει να μειώσουμε ή ότι στην Καλλιθέα δεν επαρκούν να αυξήσουμε 
στις 500 χιλ. της Καλλιθέας και να κλείσουμε εκεί το θέμα. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Κουρουζίδης :Μετά από χρόνια συζητάμε τις επιχορηγήσεις των συλλόγων. 
Για να μην υπάρξει πρόβλημα, επειδή διαβλέπω  ότι θα υπάρξουν κάποιες 
τοποθετήσεις θάθελα να πω το εξής. Υπάρχουν κάποιοι σύλλογοι που παίρνουν 60 
χιλ. να γίνουν 100 χιλ. τα  ποσά αυτά. 
 Νομίζω ότι με αυτή την πρόταση πρέπει να κλείσουμε το θέμα για να μην 
έχουμε απόφαση που θα δημιουργήσει αύριο προβλήματα. 
 Πουλασουχίδης :Δεν  θα μπω σε διαδικασία πλειοδοσιών. Θα πρέπει η 
εισήγηση της επιτροπής να  καλύπτει βασικά ζητήματα στην πρότασή της.α)Να 
ελέγχει τις δραστηριότητες των συλλόγων κατά τον προηγούμενο χρόνο ή την 
έλλειψη δραστηριοτήτων και να υπάρχει μία πληροφόρηση. Ενδεχομένως η Θύελλα 
Παπάγου να μην κατέβασε ομάδα αλλά να είχε άλλες δραστηριότητες. Δεν είναι   
αντικειμενική η ενημέρωσή μου. Μπορεί κάποιος άλλος σύλλογος   να μην είχε  
δραστηριότητες στο 1997 και να επιχορηγείται φέτος. 
 Θα πρέπει να καθιερωθεί από το ΔΣ να κατατίθενται  φάκελλος με τις 
δραστηριότητες  των συλλόγων. Αλλά όπου υπάρχουν  ιδιαιτερότητες να υπάρχει και 
μία  αιτιολόγηση της επιτροπής για να μην εκτιθέμεθα εμείς. Αν υπάρχει 
αντικειμενική ενημέρωση των δραστηριοτήτων κάθε συλλόγου θ’ αποφύγουμε και 
τέτοια φαινόμενα. Μου φαίνεται κι εμένα μικρή η επιχορήγηση για την Καλλιθέα 
σύμφωνα με τις δραστηριότητές της. 
 Ποτουρίδης :Οσο κανείς διαβάζει την εισήγηση τόσο διαφορές βρίσκει. 
Βλέπω ότι ο Αργοναύτης παίρνει 600 χιλ. Οσοι ασχολούνται με τα πολιτιστικά  
ξέρουν ότι ο Αργοναύτης δεν  έχει ούτε  ένα τμήμα που να συμμετέχει  σε κοινή 
πολιτιστική δράση στην πόλη ούτε παρέχει κάποια πολιτιστική εκδήλωση. Το ίδιο και 
με τη θεατρική ομάδα Διόνυσος. Είναι μία αξιόλογη ομάδα όμως 5 ανθρώπων και 
παίρνει 400 χιλ. Αυτά δεν συγκρίνονται με την Καλλιθέα, τον Προμηθέα κ.α. 
 Επειδή δεν έχει αξιολογική βάση η πρόταση δεν θα την ψηφίσω. 
 Τάκης :Οι επιχορηγήσεις θα έπρεπε να δίνονται με βάση τις δραστηριότητες 
των συλλόγων αν θέλουμε να είμαστε δίκαιοι.Ο Προμηθέας με τις  δραστηριότητές  
του θα μπορούσε να έχει το μισό προϋπολογισμό  της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Ειλικρινά λέω 
ότι ο Προμηθέας αδικείται. 
 Σοφιανίδης :Είμαι μέλος της επιτροπής και δεν μπορώ να μπαίνω κάθε φορά 
στη λογική πλειοδοσίας. Δεν μπορώ επίσης να παρακολουθήσω τις δραστηριότητες 
των συλλόγων έτσι απλά. 
 Να εξουσιοδοτηθεί η επιτροπή να φέρει εισήγηση για το ποια είναι τα 
κριτήρια που θεωρούν ότι κάποιος σύλλογος προσφέρει, να καταγραφούν οι 
σύλλογοι, ποιο είναι το έργο τους και βάση αυτών να δίνουμε κάποιο ποσό το οποίο 
θ’ αναπροσαρμόζεται ετησίως αναλόγως. Να λυθεί το θέμα αυτό. 



 Δελαβερίδης :Το θέμα πρέπει ν’ αναβληθεί, να πάει στην επιτροπή και 
σύμφωνα  με την δραστηριότητα του κάθε συλλόγου να γίνει   η επιχορήγηση στο 
επόμενο ΔΣ. 
 Κόλβατζης :Χρειάζεται σίγουρα μία ενιαία πρόταση. Για να υπάρξει 
αντικειμενικότητα και δικαιοσύνη στις  χρηματοδοτήσεις των συλλόγων πρέπει να 
γίνει μία πολύ σοβαρή προσπάθεια εκ μέρους της επιτροπής και όχι μόνο. Είχε 
ακουσθεί παλαιότερα πρόταση για έναν κεντρικό πολιτιστικό φορέα που πρέπει να 
είναι η ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Ο φορέας αυτός θα πρέπει να εποπτεύει αντικειμενικά και να 
κάνει ένα πρόγραμμα αξιολόγησης της δράσης και προσφοράς των συλλόγων. Με 
σαφήνεια να καταγραφούν τα κριτήρια βάση των οποίων γίνονται οι 
χρηματοδοτήσεις. Πρέπει να υπάρχει μία τέτοια καθοδήγηση και μία τέτοια πολιτική 
στο Δήμο που σε σχέση με την επιτροπή και τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ να διαμορφωθεί ένα 
τέτοιο πλαίσιο κριτηρίων όπου θα γίνεται προσέγγιση αντικειμενική όσον αφορά τις 
πολιτιστικές δράσεις. Σίγουρα υπάρχουν αδικίες οι οποίες ακούστηκαν γιατί δεν 
υπάρχει μία σωστή αξιολόγηση. 
 Δήμαρχος :Νομίζω ότι δεν υπάρχουν αδικίες. Εάν πρέπει ν’ αναφερθούμε σε 
κάθε έναν σύλλογο για να έχουν πληροφόρηση οι σύμβουλοι θα πρέπει να πούμε: Ο 
σύλλογος Μικρασιατών, έχει μία δράση και παίρνει φέτος τα ίδια με πέρσι 250 χιλ. 
αυξημένα κατά 50 χιλ. Η Καλλιθέα είχε μείνει με την περσινή χρηματοδότηση και η 
εισήγηση ήταν να πάει στις 500 χιλ. Ο Αριστοτέλης μένει με την περσινή 
χρηματοδότηση. Ο  Δημόκριτος  που στεγάζει  και τα γραφεία του ΣΣ παίρνει 400 
χιλ. Ο Προμηθέας  παίρνει 300 + 300 +180 και συνολικά 780 χιλ. Οι Δασκιώτες 
παίρνουν 200 χιλ. διότι ο σύλλογος λειτουργεί συσπειρωτικά για πολύ κόσμο και 
είπαμε να καλύπτουμε ένα μέρος των ενοικίων τους. Για τους Βλάχους  σας είπα. Οι 
Κρητικοί παίρνουν 200 χιλ. Οι Ηπειρώτες που παίρνουν 100 χιλ.  αναπτύξαν τα 
τελευταία χρόνια μία μικρή δραστηριότητα με τον κ. Βασιάδη και είπαμε να πάρουν 
από 60 χιλ., το ποσό αυτό. Οι Καστανιώτες και η Λάβα Κοζάνης μένουν στις 60 χιλ. 
διότι δεν έχουν δραστηριότητες και είναι συμβολική η συμμετοχή του Δήμου. Σε 
κάποιες περιπτώσεις είναι μία συμβολική χρηματοδότηση των μικρών συλλόγων. Για 
το Λύκειο Ελληνίδων σας εξήγησα. Η Ε.Λ.Β. έχει μία μεγάλη δραστηριότητα γι’αυτό 
υπάρχει μία ουσιαστική διαφορά από τους  υπόλοιπους. Είναι θέμα προσέγγισης  και   
εκτίμησης   του καθενός. Για τη Θρακική Εστία , ετοιμάζει μία νέα έκδοση βιβλίων, 
υπάρχει και σχετικό τους αίτημα. Αλλως θα ήταν 250 χιλ. Εχουν βοηθήσει την πόλη 
με την προηγούμενη  έκδοση τους, το βιβλίο του κ. Γαβριηλίδη «Τα Ιερά της 
Θεοσώστου Πόλεως Βέροιας» που νομίζω ότι πλούτισε τη βιβλιογραφία της πόλης. 
Το ΣΕΠ  αφορά κυρίως παρεμβάσεις που γίνονται στο κατασκηνωτικό κέντρο στο 
οποίο πηγαίνουν παιδιά της πόλης μας. Ο Διόνυσος είναι μεν μία θεατρική ομάδα 
αλλά όμως είναι πολύ ενδιαφέρουσα. Η εκτίμησή μου ήταν ότι θα έπρεπε να 
ενθαρρυνθεί γι’ αυτό δόθηκε το ποσό αυτό.  Ο Αργοναύτης πήρε 600 χιλ. διότι 
μπορεί να μην έχει  καθεαυτές πολιτιστικές δράσεις αλλά έχει ένα αθλητικό τμήμα 
που είναι σημαντικό επειδή βγάζει αθλητές κυρίως στην πάλη που αύριο να δούμε 
κάποιους  απ’ αυτούς να μετέχουν ακόμη και στους Ολυμπιακούς Αγώνες. Τα 
γραφεία που  είχαν λειτουργούσαν ως χώρος  συσπείρωσης ευρύτερα μιας ομάδας 
από τους Ελληνοπόντιους που ήρθαν από την πρώην Σοβιετική Ενωση. Μέχρι τώρα 
στεγαζόταν στις Εργ. Κατοικίες σε κατ/μα που είχε παραχωρηθεί από τον ΟΕΚ. Εκεί 
πλέον κάνουμε το Γ’ ΚΑΠΗ. Επρεπε να φύγουν από κει για να διαμορφωθεί αυτός ο 
χώρος. Επρεπε να νοικιάσουν αλλού. Βρήκαμε χώρο που μπορούν να κάνουν αυτές 
τις αθλητικές δραστηριότητες και συμπεριελήφθει στην περσινή επιχορήγηση των 
200 χιλ. κι ένα επί πλέον ποσό για να καλύψουν το ποσό αυτό. Αυτός είναι ο λόγος 
που ανέβηκε στις 600 χιλ.  και όχι άλλος. Για το Φίλιππο και τη ΓΕΒ είπα. 



 Να σας πω κάτι για την πρόταση του κ. Κουρουζίδη. Δεν ξέρω αν βολεύει να 
γίνει η μικρότερη επιχορήγηση 100 χιλ. Δεν γνωρίζω οι μικροί αθλητικοί σύλλογοι τι 
κάνουν για να πάρουν μία τέτοια επιχορήγηση. Αν πάνε καλά δεν διαφωνώ να πάνε 
στις 100 χιλ. Υπάρχει ένα τμήμα πίνγκ-πόγκ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ, είναι η τελευταία 
χρονιά που επιχορηγείται διότι από του χρόνου πρέπει να πάρει άλλη νομική μορφή 
για να μπορεί να παίρνει επιχορηγήσεις από την Ομοσπονδία. Μέσα σ’ αυτό το 
τμήμα υπάρχουν αθλητές που παίρνουν πρώτες πανελλήνιες νίκες. Αύριο ίσως να 
είναι τα στελέχη της Εθνικής μας. Πήραμε στο προηγούμενο ΔΣ απόφαση να τους 
δώσουμε 200 χιλ. να πάνε στην Πάτρα. Υπάρχει πρόβλημα και με τον προπονητή. 
Ειδικά το τμήμα πίνγκ-πόγκ φέτος θα ενισχυθεί με 500 χιλ. και τα υπόλοιπα θα δούμε 
από πού μπορούμε να τα βρούμε για να μην  διαλυθεί το τμήμα αυτό. 
 Κόλβατζης :Θάθελα να  διατυπώσω  ορισμένες προτάσεις σχετικά με τον 
τρόπο των μελλοντικών επιχορηγήσεων των συλλόγων. 
 Πρόεδρος : Πιστεύω ότι θα σας καλύψω. Ακούστηκε μία πρόταση και θα την 
έβαζα μαζί με τη δική σας ως μία ενιαία πρόταση που να έχει να κάνει με απόφαση 
του ΔΣ σε μία από τις προσεχείς συνεδριάσεις του. Αντιλήφθηκα την πρόταση του κ. 
Σοφιανίδη που είναι συνάρτιση της άποψης που εξέφρασαν οι κ.κ. Κουρουζίδης, 
Πουλασουχίδης και άλλοι συνάδελφοι, σ’ ότι αφορά την αξιολόγηση. 
 Η μία πρόταση που θα  μπορούσε  να  καταλήξει το ΔΣ σε συνδιασμό με αυτά 
που είπατε κ. Κόλβατζη, δηλ. μία κοινή συνεδρίαση της επιτροπής, γιατί το ΔΣ έχει 
και οφείλει να συνεχίσει το ρόλο του στην κατανομή κάποιων χρηματοδοτήσεων 
ανεξάρτητα της δραστηριότητας της ΔΕΤΟΠΟΚΑ, ωστόσο επειδή είναι συναφείς 
αυτές οι δραστηριότητες των  συλλόγων να παρθεί μία απόφαση που θα προκύψει 
από εισήγηση της επιτροπής σε κοινή συνεδρίαση με το δ/κό συμβούλιο της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ για τον  τρόπο που στο εξής το ΔΣ θα αποφασίζει της χρηματοδοτήσεις 
αυτών των συλλόγων. Εκεί θα μπορούσαν να καταγραφούν οι απόψεις σας και ν’ 
αποτελούν   τεκμήριο στην  απόφαση. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Κουρουζίδης :Διαδικαστικά. Δεν πρέπει να πάρουμε τέτοια απόφαση που να 
δεσμεύει την επιτροπή ώστε να κάνει κοινή συνεδρίαση. Πρέπει να πούμε ότι η 
επιτροπή λαμβάνει τη θέση του ΔΣ να καλέσει το δ/κό συμβούλιο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
 Πρόεδρος :Αυτό  είναι αυτονόητο. Υπάρχει όμως μία  πρόταση αναβολής κ. 
Δελαβερίδη; Αν ναι πρέπει το ΔΣ ν’ αποφασίσει πρώτα επ’ αυτού. 
 Δελαβερίδης :Είχα προτείνει την αναβολή του θέματος και επ’ αυτού έπρεπε 
πρώτα ν’αποφασίσουμε. 
 Πρόεδρος  :Ποιοι συνάδελφοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δελαβερίδη 
για αναβολή του θέματος ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Ποιοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12  σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, Θ.Τέτος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Σοφιανίδης, 
Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος :Κατά πλειοψηφία συζητείται το θέμα. Δεν έχω καταγράψει 
προτάσεις αλλαγής των χρηματοδοτήσεων πέραν της πρότασης  του κ. Κουρουζίδη. 
 Δήμαρχος :Η Καλλιθέα να γίνει 500 χιλ. και ο Προμηθέας 780 χιλ. τα 
υπόλοιπα ως έχουν. 
 Πρόεδρος :Ορίστε κ. Κουρουζίδη. 



 Κουρουζίδης :Εκανα μία πρόταση για να πάρουμε μία ομόφωνη απόφαση. 
Αποσύρω την πρότασή  μου. 
 Ποτουρίδης :Να υπάρξει μία διορθωτική πρόταση για τους Μικρασιάτες κ. 
Δήμαρχε διότι είναι παρών ο πρόεδρός τους και μας τιμάει. 
 Πρόεδρος :Ο Δήμαρχος έκανε μία ολοκληρωμένη εισήγηση, με διορθώσεις 
απ’αυτά που ακούστηκαν. 
 Επί της εισηγήσεως της επιτροπής και της προτάσεως του κ. Δημάρχου όπως 
αυτή ακούστηκε. 
 Ποιοι συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Κ.Βαφείδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Σοφιανίδης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος :Ποιοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 2 σύμβουλοι: 
Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου. 
 Το ΔΣ μετά  διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την από 1-4-98 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού-Νεολαίας του ΔΣ. 
2.-Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη σηζήτηση του θέματος. 
3.-Ότι σκόπιμο είναι να  ενισχυθούν οι αθλητικοί και πολιτιστικοί σύλλογοι της 
πόλης, γιατί συμβάλλουν στην αθλητική-πολιτιστική ανάπτυξη της πόλης και τη 
διατήρηση της πολιτιστικής κληρονομιάς. 
4.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις του άρθρου 262 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α)Εγκρίνει την επιχορήγηση των πολιτιστικών και αθλητικών συλλόγων που 
έχουν έδρα το Δήμο Βέροιας με ποσό 15.460.000 δρχ. για το 1998. 
 Β)Ψηφίζει σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 212.5 του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 1998 ποσό 15.460.000 δρχ. για να διατεθεί στους παρακάτω 
πολιτιστικούς και αθλητικούς συλλόγους της πόλης ως εξής: 
 α)Ποσό 7.750.000 δρχ. στους πολιτιστικούς συλλόγους ως εξής: 

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ 
α/α             ΣΥΛΛΟΓΟΙ Α΄ ΕΞΑΜΗΝΟΥ Β΄ΕΞΑΜΗΝΟΥ ΣΥΝΟΛΟ 

1. Μ.Σ  ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ 150.000 150.000          300.000 
2. Μ.Σ  ΚΑΛΛΙΘΕΑ 200.000 300.000          500.000 
3. Μ.Σ  ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ 150.000 150.000          300.000 
4. Μ.Σ  ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ 200.000 200.000          400.000 
5. Μ.Σ  ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ 480.000 300.000          780.000 
6. Μ.Σ  ΔΑΣΚΙΩΤΩΝ 50.000 150.000          200.000 
7. Μ.Σ  ΒΛΑΧΩΝ 200.000 300.000          500.000 
8. Μ.Σ  ΚΡΗΤΙΚΩΝ 100.000 100.000          200.000 
9. Μ.Σ  ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ 50.000 50.000          100.000 

10. Μ.Σ  ΚΑΣΤΑΝΙΩΤΩΝ  ΣΕΡΒΙΩΝ 30.000 30.000 60.000 
11. Μ.Σ  «ΛΑΒΑ» ΚΟΖΑΝΗΣ 30.000 30.000 60.000 
12. ΛΥΚΕΙΟ  ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ 250.000 250.000 500.000 
13. ΕΥΞΕΙΝΟΣ  ΛΕΣΧΗ 750.000 850.000 1.600.000 
14. ΘΡΑΚΙΚΗ  ΕΣΤΙΑ 300.000 300.000 600.000 



α/α             ΣΥΛΛΟΓΟΙ Α΄ ΕΞΑΜΗΝΟΥ Β΄ΕΞΑΜΗΝΟΥ ΣΥΝΟΛΟ 
15. ΣΩΜΑ  ΕΛΛΗΝΩΝ  ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 225.000 225.000 450.000 
16. ΕΤΑΙΡΙΑ  ΦΙΛΩΝ ΤΕΧΝΗΣ ΘΕΑΤΡΟΥ 

ΔΙΟΝΥΣΟΣ 
200.000 200.000 400.000 

17. ΠΑΜΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ 100.000 100.000 200.000 
18. ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΟΝΤΙΩΝ 

Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ Ο «ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ» 
250.000 350.000 600.000 

 Σ Υ Ν Ο Λ Ο 3.715.000 4.035.000 7.750.000 
 β) Ποσό 7.710.000 δρχ. στους αθλητικούς συλλόγους ως εξής: 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ 
α/α               ΣΥΛΛΟΓΟΙ Α΄ ΕΞΑΜΗΝΟ Β΄ ΕΞΑΜΗΝΟ ΣΥΝΟΛΟ 

1. Α.Σ  «ΕΡΜΗΣ» ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 50.000 50.000 100.000 
2. Α.Σ  «ΕΡΜΗΣ» ΒΕΡΟΙΑΣ 50.000 50.000 100.000 
3. Α.Σ  «ΘΥΕΛΛΑ  ΠΑΠΑΓΟΥ 50.000 50.000 100.000 
4. Α.Σ  «ΦΙΛΙΠΠΟΣ»  ΒΕΡΟΙΑΣ 700.000 700.000 1.400.000 
5. Α.Σ  «ΦΙΛΙΠΠΟΣ»  ΜΕΣΗΣ 50.000 50.000 100.000 
6. Α.Σ  «ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ» 150.000 220.000 370.000 
7. Α.Σ  «ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ»   50.000 50.000 100.000 
8. Α.Σ  «ΕΛΠΙΔΑ»  50.000 50.000 100.000 
9. Α.Σ  «ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ» 100.000 200.000 300.000 

10. Γ.Ε.Β 600.000 600.000 1.200.000 
11. ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ  ΒΕΡΟΙΑΣ 50.000 50.000 100.000 
12. ΛΕΣΧΗ  ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ 100.000 100.000 200.000 
13. ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ 150.000 100.000 250.000 
14. ΑΘΛΗΤΙΚΗ  ΕΝΩΣΗ  ΚΑΛΛΙΘΕΑΣ 50.000 50.000 100.000 
15. ΛΕΜΟΒ 50.000 50.000 100.000 
16. ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ  ΣΥΛΛΟΓΟΣ   60.000 70.000 130.000 
17. ΜΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ (ΠΙΓΚ-ΠΟΓΚ) 80.000 80.000 160.000 
18. ΑΝΑΡΡΙΧΗΤΙΚΗ-ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ                 50.000                 50.000          100.000 
19. ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                50.000                50.000          100.000 
20. ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΩΝ ΨΑΡΑΔΩΝ               50.000                50.000          100.000 
21. Γ.Α.Σ   ΒΕΡΟΙΑΣ           2.000.000 -       2.000.000 
22. ΤΜ. ΠΙΓΚ-ΠΟΓΚ ΔΕΤΟΠΟΚΑ             500.000 -         500.000 

               ΣΥΝΟΛΟ          5.040.000            2.670.000      7.710.000 
 Γ)Εκφράζει τη θέση ότι η επιτροπή Αθλητισμού-Νεολαίας του ΔΣ σε 
συνεργασία που θα πρέπει να κάνει με το δ/κό συμβούλιο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ, επειδή 
έχει συναφείς δραστηριότητες με αυτών των πολιτιστικών συλλόγων, να εισηγηθεί 
στο ΔΣ τον  τρόπο που στο εξής το συμβούλιο θ’ αποφασίζει για τις  επιχορηγήσεις 
και βοηθήματα των πολιτιστικών και  αθλητικών συλλόγων της πόλης σύμφωνα με 
τις διατάξεις του άρθρου 262 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 185/ 1998 

.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

                 Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
KΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης Δ. Ζαμάνης 

 Κ. Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Δ. Αδάμου   

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  5-5-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


